

COUNT US IN
2020

There's Power In
Being Counted



COUNTUSIN2020.ORG

ການສໍາຫຼວດສໍາມະໂນຄົວ ການເຜີຍແຜ່ 101 ແລະອົງກອນທ້ອງຖິ່ນເຮັດຫຍັງໄດ້ແດ່

ມີ ມີຄໍາຖາມບໍ່? ໂທຫາເບີສາຍດ່ວນການສໍາຫຼວດສໍາມະໂນຄົວຂອງພວກເຮົາໄດ້ທີ່ເບີ 844-2020-API ສໍາລັບພາສາອັງກິດ ແລະ
ພາສາອື່ນໆ. ສໍາລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ, ເຂົ້າເບິ່ງເວັບໄຊທ໌ www.CountUsIn2020.org/hotline

ການນັບຈໍານວນຊຸມຊົນຊາວເອເຊຍອາເມຣິກັນ, ຊາວຜື້ນເມືອງຮາວາຍ ແລະ ຊາວເກາະປາຊີຟິກ
ຢ່າງເຕັມສ່ວນແລະຖືກຕ້ອງແມ່ນສໍາຄັນຕໍ່ການສໍາຫຼວດ
ສໍາມະໂນຄົວໃຫ້ສໍາເລັດຜົນ. ທ່ານສາມາດຊ່ວຍໃຫ້ແນ່ໃຈວ່າຊຸມຊົນຂອງທ່ານ
ຖືກນັບເຂົ້າໃນການສໍາຫຼວດສໍາມະໂນຄົວປີ 2020! ນີ້ແມ່ນບາງກິດຈະກຳແລະ ກິດຈະກຳຕ່າງໆ
ທີ່ອົງກອນໃນຊຸມຊົນສາມາດເຮັດເພື່ອຊ່ວຍກະຈາຍຂ່າວ.

ລະດູຮ້ອນ 2019 - ວັນສໍາຫຼວດສໍາມະໂນຄົວ ການວາງແຜນແລະການປະສານງານ



ກາຍມາເປັນຫຸ້ນສ່ວນຮ່ວມງານນໍາກົມສໍາຫຼວດສໍາມະໂນຄົວ

ພວກເຮົາຕ້ອງການອົງກອນ ທີ່ດໍາເນີນງານໂດຍຊາວເອເຊຍອາເມຣິກັນ, ຊາວຜື້ນເມືອງຮາວາຍ
ແລະຊາວເກາະປາຊີຟິກ ຜູ້ທີ່ ຮູ້ຈັກຊຸມຊົນຂອງພວກເຮົາ ແລະຮູ້ວິທີທີ່ສຸດທີ່ເຂົ້າເຖິງພວກເຂົາເຈົ້າ
ມາເຮັດວຽກອາສາສະຫມັກເພື່ອເປັນຫຸ້ນສ່ວນຮ່ວມງານນໍາກົມສໍາຫຼວດ
ສໍາມະໂນຄົວ!

ຫຸ້ນສ່ວນຮ່ວມງານນໍາກົມສໍາຫຼວດສໍາມະໂນຄົວແມ່ນເຈົ້າຫນ້າທີ່ສໍາຫຼວດທີ່ຊ່ວຍສ້າງຄວາມຮູ້ກ່ຽວກັບຄວາ
ມສໍາຄັນຂອງການເຂົ້າຮ່ວມໃນການສໍາຫຼວດສໍາມະໂນຄົວ.

ຫຸ້ນສ່ວນຮ່ວມງານນໍາກົມສໍາຫຼວດສໍາມະໂນຄົວສາມາດເຂົ້າຮ່ວມໃນຫຼາຍໆ ວິທີ - ຈາກການ
ແບ່ງບັນຂໍ້ມູນຂອງກົມສໍາຫຼວດສໍາມະໂນຄົວແລະການສົ່ງຂໍ້ຄວາມ, ການເປັນເຈົ້າພາບ
ຈັດກອງປະຊຸມເພື່ອປະຕິບັດ, ຮອດການຊັກຊວນສະມາຊິກຊຸມຊົນໃຫ້ສະຫມັກວຽກນໍາກົມ.
ເພື່ອຈະກາຍມາເປັນຫຸ້ນສ່ວນຮ່ວມງານນໍາກົມສໍາຫຼວດສໍາມະໂນຄົວ, ເຂົ້າເບິ່ງເວັບໄຊທ໌

www.census.gov/partners/join.html ເພື່ອລົງທະບຽນ ແລະ ແບ່ງບັນຂໍ້ມູນ ກ່ຽວກັບອົງການຂອງທ່ານ.
ທ່ານຍັງສາມາດຕິດຕໍ່ໂຄງການ ຄວາມຮ່ວມມືສໍາລັບການສໍາຫຼວດສໍາມະໂນຄົວໃນປີ 2020
ທີ່ census.partners@census.gov, ຫຼື ຕິດຕໍ່ຫ້ອງການສໍາຫຼວດສໍາມະໂນຄົວໃນພາກພື້ນຂອງທ່ານ
(Atlanta.rcc.partnership@2020census.gov, Chicago.rcc.partnership@2020census.gov,
Dallas.rcc.partnership@2020census.gov, Los.Angeles.rcc.partnership@2020census.gov,
New.York.rcc.partnership@2020census.gov, Philadelphia.rcc.partnership@2020census.gov).

ວັນເວລາແລະການມອບໝາຍວິທີການ: ຂະຫນາດຫນ້ອຍຮອດປານກາງ.
ທ່ານສາມາດໄດ້ຮັບຂໍ້ມູນຫຼ້າສຸດແລະເປັນກັບຊຸມຊົນຂອງທ່ານ!



ເຊື່ອມຕໍ່ກັບຫຼືຕັ້ງຄະນະກຳມະການນັບຢ່າງສົມບູນ

ໂຄງການຄະນະກຳມະການນັບຢ່າງສົມບູນຊ່ວຍໃຫ້ຜູ້ນຳປະສານງານການໂຄສະນາເຜີຍແຜ່ແລະ ເປັນສິ່ງສຳຄັນໃນການສ້າງຄວາມຮູ້ກ່ຽວກັບການສຳຫຼວດສຳມະໂນຄົວ. ຄະນະກຳມະການ ນັບຢ່າງສົມບູນ Complete Count Committees (CCCs) ມັກຈະດຳເນີນໂດຍເຈົ້າໜ້າທີ່ ລັດຖະບານທ້ອງຖິ່ນໃນລະດັບນະຄອນຫຼືຄາວຕີ ແລະປະກອບມີຜູ້ຕ່າງໆໜ້າຈາກຫຼາຍຂະແໜງ, ທາງດ້ານສັງຄົມ, ທາງດ້ານການເມືອງແລະດ້ານເສດຖະກິດຕ່າງໆ ເຊັ່ນໂບດ ຫຼື ກຸ່ມສາສະຫນາ ອື່ນໆ, ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການ, ອົງກອນສິດທິພົນລະເມືອງ, ທຸລະກິດທ້ອງຖິ່ນ, ສະຫະພັນ, ແລະສົມວນຸຊົນ ທ້ອງຖິ່ນ. ຕິດຕໍ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ທີ່ເລືອກຕັ້ງທ້ອງຖິ່ນຂອງທ່ານເພື່ອສອບຖາມວ່າ CCC ໄດ້ຖືກສ້າງຂຶ້ນ ແລ້ວບໍ່ ແລະຊອກຫາວິທີການທີ່ຈະເຂົ້າຮ່ວມນຳ. ຖ້າລັດຖະບານທ້ອງຖິ່ນຂອງທ່ານຍັງບໍ່ທັນໄດ້ສ້າງ CCC ເທື່ອ, ໃຫ້ໂທຫາຫ້ອງການເຈົ້າໜ້າທີ່ທີ່ຖືກເລືອກຕັ້ງ ຫຼືນັດກອງປະຊຸມເພື່ອແລກປ່ຽນວ່າ ເປັນຫຍັງການສຳຫຼວດສຳມະໂນຄົວຈຶ່ງມີຜົນກະທົບຕໍ່ຊຸມຊົນຂອງທ່ານແລະເປັນຫຍັງການສະຫນັບສະຫນູນຈາກພວກເຂົາເປັນສິ່ງສຳຄັນ.

ວັນເວລາແລະການມອບໝາຍວິທີການ: ຂະຫນາດໜ້ອຍຮອດໃຫຍ່. ຖ້າມີ CCC ແລ້ວ, ທ່ານກໍ່ພຽງແຕ່ສາມາດເຂົ້າຮ່ວມກອງປະຊຸມເພື່ອລວບລວມຂໍ້ມູນແລະປະສານງານກັບຄົນອື່ນ. ຖ້າທ່ານຕ້ອງການມີບົດບາດສຳຄັນໃນການນຳພາ, ທ່ານສາມາດຊ່ວຍຈັດການ CCC ໄດ້.

ລະດູຮ້ອນ 2019 - ລະດູໃບໄມ້ຫຼືນ 2019 ກຽມການ “ອອກໄປນັບ”



ສ້າງແລະແຈກຢາຍເອກະສານໂຄສະນາ

ເມື່ອທ່ານເລີ່ມເຂົ້າຮ່ວມນຳຊຸມຊົນຂອງທ່ານ, ມັນເປັນສິ່ງສຳຄັນທີ່ຈະສ້າງເອກະສານໂຄສະນາ ທີ່ຈະສະທ້ອນກັບກຸ່ມຄົນເບິ່ງຫມາຍຂອງທ່ານ ແລະຊັກຊວນໃຫ້ປະຊາຊົນຊອກຫາ ການຊ່ວຍເຫຼືອແລະຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ.

- ກຳນົດຂໍ້ຄວາມທີ່ຈະສະທ້ອນກັບຊຸມຊົນຂອງທ່ານ.
- ອຸປະກອນການສື່ສານໂຄສະນາອາດຈະປະກອບມີ: ໂພສເຕີ້, ໃບປິ້ວ, ໂພສສີ່ໂຊຊຽວມິເດຍ, ສົ່ງຂໍ້ຄວາມທີ່ຖືກລວມເຂົ້າໃນຈົດຫມາຍຂ່າວ, ເອກະສານຕ່າງໆ ທີ່ຕອບຄຳຖາມແລະຄວາມກັງວົນກ່ຽວກັບການສຳຫຼວດສຳມະໂນຄົວ, ແລະອື່ນໆ ອີກຫຼາຍ!
- ເມື່ອໃດກໍ່ຕາມທີ່ເປັນໄດ້, ໃຫ້ແປພາສາເອກະສານເຫຼົ່ານີ້ເປັນພາສາທີ່ກ່ຽວຂ້ອງແລະໃຫ້ສະມາຊິກໃນຊຸມຊົນທົບທວນການແປ ຕ່າງໆ ເພື່ອໃຫ້ແນ່ໃຈວ່າເອກະສານເຫຼົ່ານັ້ນຖືກຕ້ອງກົງຕາມດ້ານວັດທະນະທຳ. ກົມສຳນັກສຳຫຼວດສຳມະໂນຄົວມີຄຳສັບພາສາຕ່າງໆ ທີ່ບໍ່ແມ່ນພາສາອັງກິດໃນ 59 ພາສາ ເຊິ່ງລວມເຖິງຄຳສັບສຳມະໂນຄົວທີ່ໃຊ້ກັນທົ່ວໄປເພື່ອໃຫ້ມີຄວາມສອດຄ່ອງກັບການແປຕ່າງໆທັງ ຫມົດ. ເຂົ້າເຈົ້າສາມາດເຂົ້າເບິ່ງໄດ້ທີ່ເວັບໄຊ www.2020census.gov/en/languages.html
- ທ່ານຍັງສາມາດແບ່ງປັນແລະເຂົ້າເບິ່ງວິດີໂອ, ບລັອກຂອງພວກເຮົາ, ເອກະສານຂໍ້ມູນ ຂອງລັດແລະອື່ນໆ ອີກທີ່ www.CountUsIn2020.org/resources.
- ທ່ານສາມາດພົບອຸປະກອນການເຜີຍແຜ່ຈາກຫ້ອງການສຳຫຼວດສຳມະໂນຄົວໄດ້ທີ່ເວັບໄຊ www.2020census.gov/en/partners/outreach-materials.html.

ວັນເວລາແລະການມອບໝາຍວິທີການ: ຂະໜາດໜ້ອຍຮອດປານກາງ. ຖ້າທ່ານບໍ່ມີ
ເວລາທີ່ຈະສ້າງເອກະສານຂອງທ່ານເອງ, ທ່ານສາມາດແຈກຢາຍເອກະສານທີ່ມີຢູ່ທີ່
www.CountUsIn2020.org/resources. ຫຼືທ່ານສາມາດສ້າງຂອງທ່ານເອງກໍໄດ້!

ລະດູໃບໄມ້ຫຼິນ 2019 - ລະດູຫນາວ 2020

ສ້າງຄວາມຮັບຮູ້ກ່ຽວກັບການສໍາຫຼວດສໍາມະໂນຄົວແລະຊັກຊວນໃຫ້ຕອບ

ເລີ່ມຕົ້ນແຈກຢາຍເອກະສານ

ເລີ່ມຕົ້ນແຈກຢາຍເອກະສານໂຄສະນາ - ຈາກໃບປິ້ວສັນຮອດເອກະສານຂໍ້ມູນຂ່າວສານ -
ໃຫ້ຊຸມຊົນຂອງທ່ານ. ທ່ານສາມາດນໍາໃຊ້ຂໍ້ມູນກ່ຽວກັບການສໍາຫຼວດສໍາມະໂນຄົວ
ໃນວຽກງານການໂຄສະນາທີ່ມີຢູ່ແລ້ວ ຫຼືຈັດຕັ້ງກິດຈະກຳແລະແຄມເປນຕ່າງໆ
ເພື່ອການສໍາຫຼວດສໍາມະໂນຄົວກໍໄດ້. ທ່ານຍັງສາມາດແບ່ງບັນຂໍ້ມູນຜ່ານທາງອີເມວ ຫຼື ສື່ສັງຄົມໄດ້.

ວັນເວລາແລະການມອບໝາຍວິທີການ: ຂະໜາດໜ້ອຍຮອດປານກາງ. ທ່ານສາມາດ
ແຈກຢາຍເອກະສານຕ່າງໆ ຜ່ານໂຄງການທີ່ມີຢູ່ແລ້ວຂອງທ່ານ ຫຼືໃຊ້ເວລາເພີ່ມເຕີມ
ເຂົ້າຮ່ວມກິດຈະກຳອື່ນໆ ໃນຊຸມຊົນແລະໃຫ້ໃບປິ້ວກັບທຸລະກິດທ້ອງຖິ່ນຕ່າງໆ.

ການສໍາຫຼວດເພື່ອນບ້ານ

ວິທີການທີ່ດີໃນການເລີ່ມຄວາມຮັບຮູ້ກ່ຽວກັບການສໍາຫຼວດສໍາມະໂນຄົວທີ່ກໍາລັງຈະມາເຖິງ
ແມ່ນກະຕຸ້ນບອກຂ່າວໃນພື້ນທີ່ເຂດໃກ້ຄຽງ,
ໂດຍສະເພາະຜູ້ທີ່ຢູ່ເຮືອນຂອງປະຊາຊົນຜູ້ທີ່ອາດຈະລະວັງໃນການປະກອບແບບສໍາຫຼວດສໍາມະໂນຄົວ
ຫຼືບໍ່ເຂົ້າໃຈຄວາມສໍາຄັນຂອງການນັບຄົນໃນຄອບຄົວແລະຊຸມຊົນຂອງພວກເຂົາຢ່າງຖືກຕ້ອງ.
ທ່ານສາມາດໄປເຄາະປະຕູຫຼືມີໂຄງການໂທລະສັບຂະໜາດໃຫຍ່ກ່ອນການສໍາຫຼວດສໍາມະໂນຄົວຈະເລີ່ມຕົ້ນ
ເພື່ອບູກຄົນສໍານຶກແລະການຮູ້ບູຮູ້ ແລະເຮັດໃນລະຫວ່າງການສໍາຫຼວດສໍາມະໂນຄົວເພື່ອໃຫ້ແນ່ໃຈວ່າປະຊາ
ຊົນຈື່ຈໍາວ່າຕ້ອງຕອບແລະເຂົ້າໃຈວ່າຈະຕອບແນວໃດ. ການກະຕຸ້ນບອກຂ່າວສານຄວນເຮັດເພື່ອຈຸດປະສົ
ງດ້ານການສຶກສາທໍານັ້ນ.

ຕ້ອງບໍ່ມີໃຜນອກເໜືອຈາກພະນັກງານຂອງສໍານັກສໍາຫຼວດສໍາມະໂນຄົວທີ່ຄວນຈະໄປແຕ່ລະບ້ານເພື່ອເກັບ
ບຳ ຂໍ້ມູນສໍາລັບການສໍາຫຼວດສໍາມະໂນຄົວປີ 2020.

ເນື່ອງຈາກວ່າພະນັກງານຂອງສໍານັກສໍາຫຼວດສໍາມະໂນຄົວສ່ວນໃຫຍ່ຈະຢູ່ໃນພາກສະໜາມເລີ່ມຕັ້ງແຕ່ກາ
ງເດືອນພຶດສະພາ ເພື່ອຕິດຕາມຜູ້ທີ່ບໍ່ໄດ້ຕອບການສໍາຫຼວດ, ການກະຕຸ້ນບອກຂ່າວສານໃດໆ
ກໍຄວນຈະມີຂຶ້ນກ່ອນເດືອນພຶດສະພາປີ 2020

ເພື່ອປ້ອງກັນບໍ່ໃຫ້ເກີດຄວາມສັບສົນໃນຂະນະທີ່ຜູ້ສໍາຫຼວດສໍາມະໂນຄົວເລີ່ມປະຕິບັດງານ. ທ່ານສາມາດ
ກໍານົດເຂດພື້ນທີ່ທີ່ປະຊາຊົນບໍ່ຄ່ອຍຕອບການສໍາຫຼວດສໍາມະໂນຄົວໂດຍເບິ່ງແຜນທີ່ “ພື້ນທີ່ທີ່ນັບຍາກ”
ໃນພື້ນທີ່ຂອງທ່ານ: www.censushardtocountmaps2020.us. ປະມານໜຶ່ງໃນຫ້າຂອງ

ຊາວເອເຊຍອາເມລິກາ

ແລະໜຶ່ງໃນສາມຂອງຊາວພື້ນເມືອງຮາວາຍແລະມະຫາສະໝຸດປາຊີຟິກອາໄສຢູ່ໃນພື້ນທີ່ທີ່ນັບຍາກ.

ວັນເວລາແລະການມອບໝາຍວິທີການ: ຂະໜາດປານກາງຮອດໃຫຍ່. ມັນຈະຕ້ອງໃຊ້
ເວລາໃນການກໍານົດພື້ນທີ່ທີ່ຍາກທີ່ຈະນັບ, ຄິດແຜນການປະຕິບັດແລະຝຶກອົບຮົມໃຫ້ຜູ້ທີ່
ເຮັດວຽກເຮັດການໂຄສະນາ. ມັນຈະເປັນໂຄງການທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ຖ້າທ່ານມີກຸ່ມອາສາສະຫມັກທີ່
ຕ້ອງການຊ່ວຍເຫຼືອໃນການໂຄສະນາການສໍາຫຼວດສໍາມະໂນຄົວ



ເຮັດວຽກໂຄສະນາທີ່ກົດຈະກຳຊຸມຊົນ

ການໂຄສະນາເຜີຍແຜ່ທີ່ມີປະສິດຕິຜົນຄວນມຸ່ງທີ່ປະຊາຊົນທີ່ຢູ່ໃນກົດຈະກຳແລະສະຖານທີ່ຕ່າງໆ ໃນຊຸມຊົນ. ເຂົ້າຮ່ວມການ ເທສະການ, ແລະກົດຈະກຳຕ່າງໆ ໃນຊຸມຊົນແລະສົນທະນາ ກັບຊຸມຊົນຂອງທ່ານກ່ຽວກັບການສຳຫຼວດສຳມະໂນຄົວທີ່ກຳລັງຈະມີ ແລະຄວາມສຳຄັນຂອງການ ຖືກນັບຢ່າງຖືກຕ້ອງແລະຄົບຖ້ວນ. ນຳເອົາເອກະສານທີ່ແປແລ້ວເພື່ອແບ່ງປັນກັບ ສະມາຊິກຊຸມຊົນ.

ວັນເວລາແລະການມອບໝາຍວິທີການ: ຂະຫນາດຫນ້ອຍຮອດປານກາງ. ທ່ານສາມາດ ເຂົ້າຮ່ວມກົດຈະກຳຫນຶ່ງຫຼືຫຼາຍກົດຈະກຳກໍ່ໄດ້! ທຸກໆ ຄວາມພະຍາຍາມຊ່ວຍໃຫ້ອອກໄປ ແລະນັບໄດ້.



ວາງແຜນກົດຈະກຳໂຄສະນາຂອງທ່ານເອງ

ບໍ່ແມ່ນກົດຈະກຳການສຶກສາທັງຫມົດຕ້ອງເປັນກົດຈະກຳຂະຫນາດໃຫຍ່. ມັນສາມາດເປັນ ຢ່າງງ່າຍໆ ເຊັ່ນການເຊື່ອເຊີນຄົນຈຳນວນຫນ້ອຍມາຫ້ອງການຂອງທ່ານເພື່ອ ກິນອາຫານກາງວັນຂອງຕົວເອງ.

ນອກນັ້ນທ່ານຍັງສາມາດລວມເອົາການສຳຫຼວດ ສຳມະໂນຄົວແລະການສຶກສາເຂົ້າມາຮວມນຳໃນແຜນການແລະການບໍລິການທີ່ມີຢູ່ແລ້ວຂອງ ທ່ານ ເຊັ່ນ: ຄລິນິກ, ກອງປະຊຸມສະມາຊິກ, ກອງປະຊຸມຂໍ້ມູນຂ່າວສານ, ຫ້ອງຮຽນ, ແລະອື່ນໆ, ໂດຍການແຈກຢາຍຊັບພະຍາກອນ ຫຼືການຊ່ວຍເຫຼືອປະຊາຊົນໃນການຕື່ມແບບຟອມ ຂອງເຂົາເຈົ້າ. ຖ້າທ່ານມີເວລາ, ມີຊັບພະຍາກອນແລະມີຄວາມສາມາດຫຼາຍ, ທ່ານສາມາດ ສ້າງພະລັງງານແລະຄວາມກະຕືລືລົ້ນຜ່ານກົດຈະກຳທີ່ໃຫຍ່ກວ່າແລະຈັດຕັ້ງປາຕີຖະນົນ, ກົດຈະກຳໃນວິດທະຍາລັຍ, ຫຼືພັປາຕີຢູ່ເຮືອນ!

ວັນເວລາແລະການມອບໝາຍວິທີການ: ຂະຫນາດຫນ້ອຍຮອດໃຫຍ່. ທຸກໆ ຄວາມ ພະຍາຍາມແມ່ນການຊ່ວຍເຫຼືອ - ທ່ານສາມາດເລືອກຂະຫນາດ, ປະເພດແລະຈຳນວນ ກົດຈະກຳທີ່ເໝາະສົມສຳລັບທ່ານແລະຊຸມຊົນຂອງທ່ານ.

ເດືອນມີນາ 2020 - ເດືອນກໍລະກົດ 2020

ກະຕຸ້ນໃຫ້ປະຕິບັດແລະຊັກຊວນໃຫ້ຕອບ



ຕັ້ງສະຖານທີ່ທີ່ປະຊາຊົນສາມາດຮັບຂໍ້ມູນແລະປະກອບແບບຟອມຂອງພວກ

ເຂົາເຈົ້າ

ທ່ານສາມາດຕັ້ງສູນຊ່ວຍເຫຼືອເພື່ອຊ່ວຍໃຫ້ສະມາຊິກຊຸມຊົນທີ່ມີຄຳຖາມກ່ຽວກັບການສຳຫຼວດສຳມະໂນຄົວ ຂອງເຂົາເຈົ້າແລະສົ່ງແບບຟອມການສຳຫຼວດສຳມະໂນຄົວຂອງເຂົາເຈົ້າ.

ທ່ານສາມາດຊ່ວຍເຫຼືອປະຊາຊົນຢູ່ທີ່ບ່ອນອົງກອນຂອງທ່ານເອງ ຫຼືທ່ານສາມາດເຮັດວຽກກັບ ຫຸ້ນສ່ວນຄູ່ຮ່ວມງານທີ່ເຊື່ອຖືໄດ້ເຊັ່ນ: ຫ້ອງສະຫມຸດສາທາລະນະ, ໂຮງຮຽນ, ສູນຊຸມຊົນແລະອື່ນໆ. ສູນການຊ່ວຍເຫຼືອຂອງທ່ານສາມາດເປັນເຈົ້າພາບຈັດກົດຈະກຳເພື່ອສ້າງຄວາມຮັບຮູ້ກ່ຽວກັບ ການສຳຫຼວດສຳມະໂນຄົວ, ຕອບຄຳຖາມກ່ຽວກັບການສຳຫຼວດສຳມະໂນຄົວ, ໃຫ້ການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານພາສາ, ແບ່ງປັນເອກະສານທີ່ເພີ່ມອອກມາແລ້ວແລະແປແລ້ວ, ແລະໃຫ້ ແທັບເລັດ ຫຼືຄອມພິວເຕີທີ່ມີອິນເຕີເນັດສຳລັບການອິນເຕບຟອມການສຳຫຼວດສຳມະໂນຄົວ.

ເຮັດວຽກກັບຄະນະກຳມະການນັບຢ່າງສົມບູນໃນລັດ, ຄາວຕີ້, ແລະ/ຫຼືນະຄອນ ຂອງທ່ານ ເພື່ອສ້າງ, ປະສານງານແລະເຜີຍແຜ່ການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການສຳຫຼວດສຳມະໂນຄົວ. ສົ່ງເສີມການ ນຳໃຊ້ສະຖານທີ່ເຫຼົ່ານີ້ຜ່ານສື່ສັງຄົມອອນໄລນ໌, ອົງກອນທາງສັງຄົມແລະວັດທະນະທຳທ້ອງຖິ່ນ, ສະຖານທີ່ບູຊາ, ຫນັງສືພິມຊຸມຊົນຫຼືຈິດຫມາຍຂ່າວ, ບ່ອນເຮັດວຽກ, ຫ້ອງການໃຫ້ບໍລິການແລະ

ສະຖານທີ່ອື່ນໆ ທີ່ປະຊາຊົນຊຸມນຸນ. ໃນຊຸມປີຜ່ານມາ ກົມສ່ຳຫຼວດສ່ຳມະໂນຄົວໄດ້ສ້າງຕັ້ງ ສູນຊ່ວຍເຫຼືອແບບສອບຖາມຂອງຕົວເອງເພື່ອຊ່ວຍປະຊາຊົນປະກອບແບບຟູອມການສ່ຳຫຼວດ ໃຫ້ສ່ຳເລັດໄດ້-ໂດຍກົງ ແຕ່ແຜນການສ່ຳຫຼວດສ່ຳມະໂນຄົວປີ 2020 ຂອງກົມນີ້ຍັງບໍ່ທັນແຈ້ງເທື່ອ. ນັບຫມາຍຄວາມວ່າມັນເປັນສິ່ງສ່ຳຄັນສ່ຳລັບອົງກອນຊຸມຊົນທີ່ຕ້ອງສະຫນອງການຊ່ວຍເຫຼືອ- ໂດຍກົງ.

ວັນເວລາແລະການມອບໝາຍວິທີການ: ຂະຫນາດປານກາງຮອດໃຫຍ່. ມັນຈະໃຊ້ເວລາ ໃນການໂຄສະນາວ່າມີການຊ່ວຍເຫຼືອຕອບແບບສອບຖາມ, ຝຶກອົບຮົມຜູ້ທີ່ໃຫ້ຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອ ແລະເປັນເຈົ້າພາບຈັດກິດຈະກຳ.

 **ໃຊ້ໂອກາດການສື່ສານໃນການໃຫ້ການສຶກສາເລື່ອງການສ່ຳຫຼວດສ່ຳມະໂນຄົວ**

ເຂົ້າຮ່ວມນຳສື່ມວນຊົນຂອງພື້ນເມືອງແລະ ເຊື້ອສາຍໃນການສ່ຳຫຼວດສ່ຳມະໂນຄົວປີ 2020 ແລະແຈກຢາຍຂໍ້ມູນການສ່ຳຫຼວດຜ່ານທາງຈົດຫມາຍຂ່າວຂອງອົງກອນ, ລາຍຊື່ອີເມວ, ກະດານຂໍຄວາມແລະສິ່ງອື່ນໆ ທີ່ທ່ານໃຊ້ເພື່ອສື່ສານກັບສະມາຊິກແລະລູກຄ້າຂອງທ່ານ. ໃຊ້ ເຟສບຸກ, Twitter, Instagram, Snapchat, WeChat, Whatsapp ແລະເວບໂລກອື່ນໆ ເພື່ອແບ່ງບັນ ວ່າການສ່ຳຫຼວດສ່ຳມະໂນຄົວແມ່ນສິ່ງທີ່ງ່າຍ, ປອດໄພແລະສ່ຳຄັນຕໍ່ຊຸມຊົນຂອງທ່ານ.

ວັນເວລາແລະການມອບໝາຍວິທີການ: ຂະຫນາດຫນ້ອຍຮອດໃຫຍ່. ທຸກໆ ຄວາມ ພະຍາຍາມແມ່ນການຊ່ວຍເຫຼືອ - ຈາກໂພສໜ້ອຍໃນໂຊຊາວມິເດຍ ຮອດການຈັດຕັ້ງ ກອງປະຊຸມຂ່າວ!

ໃຫ້ແນ່ໃຈວ່າຈະດາວໂຫລດເອກະສານການເຂົ້າຮ່ວມແລະ ການສື່ສານຂອງ *Asian Americans Advancing Justice* ເພື່ອຊ່ວຍໃຫ້ທ່ານເລີ່ມຕົ້ນໄດ້!
www.CountUsIn2020.org/resources